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Zápisnica 
z 10.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 08. 06. 2020 o 18.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  

             

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta 
obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Evu Gvuščovú a Juraja 
Kabzana.  
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

1. Kontrola uznesenia 
2. Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie  obce za 

rok 2019 ( záverečný účet, výročná správa, správa audítora ) 
3. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Bašovce k záverečnému účtu obce Bašovce 

za rok 2019 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 

2020 
5. Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na opravu strechy OcÚ  a skladov 

požiarnej zbrojnice 
6. Schválenie VZN 1/2020 prevádzkový poriadok pohrebiska  a  VZN 2/2020 

ochranné pásmo pohrebiska 
7. Diskusia 
8. Záver                                  
 

 
 

Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 9. zasadnutí OZ boli splnené. 

 
Priebežné plnenie rozpočtu, zhodnotenie ekonomickej situácie 
 
V tomto bode starosta informoval poslancov o finančnom stave obce a  upozornil na čerpanie prostriedkov 
v najbližšom období. Ďalšie informácie poskytla ekonómka obecného úradu a kontrolórka obecného úradu. 

     

Schválenie záverečného účtu obce Bašovce a celoročné hospodárenie obce za rok 2019 ( záverečný účet, 
výročná správa, správa audítora ) 

     V tomto bode požiadal starosta hlavnú kontrolórku o informácie ohľadom schválenia záverečného účtu 
obce Bašovce a celoročného hospodárenia obce za rok 2019. Bolo odpovedané aj na konkrétne otázky. 
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Všetky podklady dostali poslanci v týždennom predstihu, tak ich už mali preštudované a preto dávali, len 
doplňujúce otázky. 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2020 

   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na II. polrok 2020 dostali poslanci 
v dostatočnom predstihu a tak bol odsúhlasený bez pripomienok. 

   Odsúhlasenie použitia rezervného fondu na opravu strechy OcÚ  a skladov požiarnej zbrojnice 

Zámerom obce je výmena krytiny na obecnom úrade v obci Bašovce. Táto budova bola postavená cca. 
v roku 1930. Strecha na budove je však pôvodná a na veľa miestach, napriek sústavným opravám zateká. 
Opravou strechy bude budova obecného úradu s technickej stránky zachránená. Do budúcna zostane už 
len vyriešiť napojenie na kanalizáciu, možno zatepliť a tým zmeniť vzhľad k lepšiemu. Rekonštrukcia  skladu 
požiarnej zbrojnice bola schválená na predchádzajúcich zasadaniach OZ. Ministerstvo vnútra nám schválilo 
cca. 11 000 € a obec mala doložiť cca. 22 000 €. Nakoľko podielové dane výrazne klesli (COVID- 19), 
niektoré práce budeme musieť vynechať prípadne uskutočniť svojpomocne. 
 

Schválenie VZN 1/2020 prevádzkový poriadok pohrebiska  a  VZN 2/2020 ochranné pásmo pohrebiska 
 
Starosta vysvetlil potrebu schválenia a odpovedal na otázky poslancov. V hlasovaní boli VZN schválené. 
 

Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o činnosti za obdobie od posledného 
zastupiteľstva. Informoval poslancov OZ o prácach, ktoré boli urobené v poslednom období.  Vysvetlil, že 
na základe rozhodnutia 8 zasadania OZ objednal nové stoly do kultúrneho domu. Stoly boli dovezené, 
zmontované a zaplatené. Nakoľko sa situácia s koronavírusom v poslednom čase značne zlepšila, 
informoval starosta poslancov o možnosti organizovať BOVO olympiádu. Požiadal poslancov o spoluprácu 
pri organizovaní BOVO olympiády. Navrhol termín konania na 5.9. v sobotu.  Vysvetlil priebeh prác, ktoré 
sa týkajú PRESKANU a spoluprácu s TAVOSOM. Informoval o problémoch, ktoré počas skúšobnej prevádzky 
sa vyskytujú a o potrebe finančne prispieť do spoločného fondu PRESKANU. Starosta informoval o  
ukončení prác na prvej etape a vysvetlil ďalší priebeh prác. Do konca februára malo byť rozhodnuté 
o žiadosti na druhú etapu kanalizácie. Do dnešného dňa nemáme žiadnu informáciu. Ak bude schválená 
druhá etapa do konca roka, mohla by v obci začať fungovať kanalizácia. Informoval poslancov 
o sťažnostiach občanov na priebežné vady kanalizácie. Informoval  o postupe prác pri vybavovaní 
trafostanice. Žiadosť o rekonštrukciu skladov je schválená a je podpísaná zmluva. Prebehlo verejné 
obstarávanie a začali sa práce. Verejné obstarávanie prebehlo aj na rekonštrukciu strechy obecného úradu 
a potravín. Na minulom zastupiteľstve som informoval o schválení žiadosti o verejnej Wifi sieti v obci 
Bašovce a o budovaní optickej sieti. V obci bude možnosť sa na verejnosti pripojiť na internet, optický 
internet pre domácnosť a optické pripojenie TV. Chceme v obci umiestniť cca. šesť kamier. Postup je taký, 
že peniaze aj so spoluúčasťou, máme už schválené. Urobili sme verejné obstarávanie, ktoré sme poslali na 
Min. hospodárstva, ktoré musí potvrdiť správnosť verejného obstarávania a potom bude nasledovať 
realizácia v dĺžke cca. dva týždne. Ministerstvo hospodárstva kontroluje správnosť verejného obstarávania 
a poslalo prípis, v ktorom informuje o preťaženosti a žiada o trpezlivosť. Úrad podpredsedu vlády nás žiada 
o vysvetlenie, prečo sme s prácami nezačali a informovali kedy začneme. Starosta informoval  o postupe 
prác pri vybavovaní trafostanice. Starosta informoval, že v obci Bašovce sa využíva strelnica bez toho, aby 
bola o tejto skutočnosti informovaná obec. Informáciu sa dozvedel od riaditeľa letiska, ktorý v obci zisťoval, 
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kto dal povolenie na prevádzku. Ďalšie čo treba spomenúť je projektovanie zelenej obce. Projekt je 
vypracovaný, schválený, ale nakoľko nastal problém s koronavírusom, všetko sa odkladá cca. o pol roka až 
rok. Pozemok vyhovuje požiadavkám, len niektoré pôvodné stromy bude treba orezať,  suché a choré 
stromy odstrániť. Starosta vysvetlil, ako si predstavuje usporiadanie stromov a rozmiestnenie jednotlivých 
ohrád. Informoval poslancov o stave vykupovania alebo lepšie povedané nevykupovania pozemkov pod 
cestou v lokalite lúky. Vysvetlil na mape o počtoch občanov, ktorí sa vyjadrili za predaj, počet občanov, 
ktorí boli proti predaju a počet občanov čo sa nevyjadrili. Z výkresov, ktoré starosta vysvetlil poslancom 
vyplýva, že ak chceme vyvlastňovať čo najmenej treba cestu zokruhovať smerom k Blacinám. Poslanci 
vystupovali dosť ostro a upozorňovali, že ak budeme ustupovať pár jednotlivcom a nebudeme riešiť 
požiadavky väčšiny, domy sa v lokalite Lúky stavať nebudú. Po dlhej diskusii sa nakoniec dohodli, že 
riešenie odložia na ďalšie zastupiteľstvo, aby rozhodnutie bolo čo najlepšie. Vysvetlil aj priebeh prác, ktoré 
sa týkajú priemyselného parku. Poslanci odsúhlasili budovanie cyklotrasy v katastrálnom území  obce Bašovce 
a súhlasili so  začatím prípravných prác na projektovej dokumentácií. Pani projektantka sa snažila, aby cyklotrasa šla 
po obecnej pôde, štátnej pôde, pôde Povodia Váhu a len v malom množstve po súkromnej. Ďalšie čo poslanci riešili 
bol záujem Simona Snopeka o odkúpenie časti pozemku, respektíve celého pozemku pri rybníku. Starosta vysvetlil 
požiadavku a poslanci po dlhej diskusii rozhodli, že predávať sa môže, ale len v nutnom prípade, ak nebude iná 
možnosť zachrániť reštauráciu. Predávala by sa len čo najmenšia plocha. V prvom rade navrhujú dohodu Chalov – 
Snopek. Ako posledné sa riešili sťažnosti občanov. Ondrej P. sa sťažoval, že na parcele č. 253/8 stojí stavba, ktorá je 
na viacerých miestach prasknutá a ohrozuje životy okolo idúcich. K sťažnosti pridal aj fotodokumentáciu. Poslanci, 
ktorí danú stavbu poznajú upozornili, že tie praskliny na obvodovom murive sú v tomto stave možno 20 rokov a viac 
bez zväčšovania. Starosta upozornil, že bol danú stavbu skontrolovať a skonštatoval, že na susednom pozemku vedľa 
danej stavby je veľký neporiadok. Prečítal aj vyjadrenie právničky.  Napriek tomu sťažnosť posunieme na náš 
stavebný úrad na posúdenie. Riešilo sa aj štrkové parkovisko za kostolom, ktoré poslanci navrhli odstrániť a zasiať 
trávu. V diskusii vystúpila poslankyňa, ktorá na základe podnetu od občianky sa pýtala na plat starostu a upozornila 
starostu, že ho daná pani videla v pracovnom čase v Tescu.  Starosta vysvetlil: „Plat starostu schválilo ešte 
predchádzajúce OZ v r.2017 a pri nástupe nového OZ ste plat chceli navýšiť čo som odmietol. V pracovnom čase ma 
môžete vidieť v Tescu, v Lidli alebo v inom obchode, preto že som tam služobne. Nepáči sa mi, že ľudia, ktorí zvolili 
poslancov sa na ich adresu vyjadrujú nevhodne (je to len pár  jednotlivcov). Najviac ma hnevá závisť občana, ktorý 
u starostu vidí smietku a u seba nevidí brvno.“ Starostu sa zastali aj poslanci a upozornili starostu, dokedy chce 
ustupovať a vychádzať v dobrom občanom, ktorí  sústavne neodôvodnene na niečo útočia. 
 

Záver 

 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť.  

 
V Bašovciach,  dňa  08.06.2020 
                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                overovatelia zápisnice 


